

## 90系列平开窗 整套窗 致美铝材

产品名称	90系列平开窗 整套窗 致美铝材
公司名称	四会市华伦铝业有限公司
价格	面议
规格参数	产品类别:整套窗 品牌:致美铝材 材质:铝合金
公司地址	广东四会市南江工业园
联系电话	0758-3852887

## 产品详情

### 产品介绍

产品信息产品：90系列金橡木平开窗

### 产品实拍图

90系列金橡木平开窗

90系列金橡木平开窗

90系列金橡木平开窗

90系列金橡木平开窗

添加图片

点击输入文字描述

## 产品细节图

### 90系列金橡木平开窗

### 90系列金橡木平开窗

## 公司介绍

四会市华伦铝业有限公司是一间专业生产铝合金建筑型材，各种类装饰型材和工业型材的大型综合性企业。公司位于广东省四会市南江工业园内，园区紧靠321国道，邻近广三高速，西二环高速，佛山一环出入口，地理位置优越，交通便利，直接连通全国各地道路交通网络。公近年来，我们不断创新，不断开拓，引进增加先进生产设备，并不断提高各部门的人才素质，拥有一批生产技术专业人员。企业严格执行国家gb5237-2008的质量标准和导入完善的iso9001质量管理体系，产品已经通过了iso9001:2000质量体系认证及国际认证，并已获得中国品牌质量管理评价中心授予的“中国著名品牌”称号。目前，我公司从铝棒熔铸、型材挤压、阳极氧化、单双色盐着色、电泳涂装、多彩粉末喷涂、以至精密检测生产线和生产设备，均采用国际先进技术，自动化程度极高，产品质量精益求精。以高技术、高质量、高效益的理念，打造出国际和国内的知名企业和品牌。“致美铝材，华伦展现”是我们华伦人坚定的信念和永恒的追求，向用户提供优质的产品和完善的服务是我们对用户的承诺，我们将一如既往地以质量保证、信誉第一、顾客至上为宗旨，以高品质、高标准和合理的价格及良好的服务来回报广大用户对我们的支持，欢迎国内外客户光临惠顾，我们将竭诚为你服务。

sihui hualun aluminum material co., ltd. is a large-scale comprehensive enterprise which professionally manufactures aluminum alloy building sectional materials, various decorative sectional materials and industrial sectional materials. the company is located at nanjiang Industrial park, sihui city, guangdong province. the park is close to national road no. 321 and adjoins inlets and outlets of guangdong-sanshui expressway, west second loop expressway and foshan first loop highway. it has an advantageous geographical location and convenient transportation, and it is directly connected to transportation networks all over china.

in the recent years, we have continuously focused on innovation and extension, introduced advanced production equipment, continuously improved talent quality of all the departments and developed a professional team of production and technical personnel. the company strictly implement gb5237-2008 quality standard and introduces iso9001 quality management system. our products have passed iso9001:2000 quality standard certification and international certification and have won "china famous brand" granted by china brand quality management appraisal center.

now the company applies international advanced technologies to aluminum bar founding, sectional material extrusion, anodization, single and double color salt dyeing, electrophoretic painting, multicolor powder spraying, precision measuring production lines and production equipment. the equipment has high automation and

quality of product is excellent.we build international and domestic famous enterprise and brand by means of advanced technology,high quality and high efficiency.

hualun company sticks to the belief and pursuit — “ huanlun displays zhimei(perfect)aluminum material ” .it is our promise to provide users with high-quality products and perfect services.we will make continuous effects to guarantee quality,maintain credibility and value customers,and we will repay support of our customers with high quality,high standard and reasonable price.we warmly welcome international and domestic customers to visit our company and we are ready to provide services to you.

本产品的产品类别是整套窗，品牌是致美铝材，材质是铝合金，功能是隔音,防风,隐形